
JAKA SLOKAN

Zbor je bil blizu Ijudem
Jaka Slokan, donedavni predsednik zbora krajevnih skupnosti
v občinski skupščini, je človek, ki ima rad kratke in Jedmate
razprave, karje pri vodenju sej tudi pokazal. Velikokrat uspešno,
saj sam pravi, da je bil dosedanji zbor krajevnih skupnosti tako
sredi življenja, da tam ni bilo prostora za bla-bla, tako značilen za
obdobje, koje bilo najpomembnejše to, da si veliko govoril in nič
povedal.

»Zbor krajevnih skupnosti
je bil doslej nekaj specifične-
ga v primeijavi z drugima
dvema zboroma občinske
skupščine, saj so poglavitno
vsebino napolnjevala vpraša-
nja in pobude delegatov. To je
hkrati pomenilo, da so delega-
ti lahko vplivali na občinsko
upravo in jo hkrati tudi nad-
zorovali. Pri tem naj pripom-
nim, da je imela dosedanja
občina več pristojnosti, kot
jih ima po novem,« je razložil
Jaka Slokan, po poklicu di-
plomirani pravnik, po položa-
ju pa svetovalec generalnega
direktoija PTT Slovenije.
. Zanimivo je, da kar z neka-

ko nostalgijo opisuje delo
»svojega« zbora, v katerem je
bil štiri leta in v katerem, ka-
kor je dejal, so delegati delo-
vali tvorno, dokaj angažirano.

- Zakaj?
»Zato, ker se je zbor ukvar-

jal predvsem z vsakdanjimi
življenjskimi zadevami, ki so
blizu Ijudem. Zato niti ni pre-
senečala udeležba delegatov,
saj je bila kar osemdeset in
celo stoodstotna. Delegati so
podrobno razlagali probleme,
jih osvetljevali z vseh strani in
odločno zahtevali odgovore,
rešitve. Pri tem naj dodam, da
so največkrat razpravljali iz-
brani delegati, ki so dobro
poznali obravnavano za-
devo.«

No, pri tem se je stvar tudi
precej zavlekla ker pač zbor
ni bil sestavljen iz stalnih
delegatov. Tako šo bile zade-
ve natančneje razčiščene, je
opisal še drugo stran doseda-
njega delegatskega sistema.
V štirih letih je tako prišlo na

dnevni red zbora okrog 250
vprašanj in pobud iz krajev-
nih skupnosti občine Center.

- Kofiko je bilo rešenih?
»Skoraj ni bilo vprašanja,

na katerega delegati ne bi do-
bili odgovora. Pri tem moram
pohvaliti tako občinske kot
mestne upravne organe in po-
stajo milice, da so se trudili po
svojih močeh. No, na vpraša-
iye, koliko zadev je bilo reše-
nih, je težko odgovoriti, ker so
med njimi zvezde stalnice,
problemi mestnega centra, ki
sistemsko niso rešeni.«

Jaka Slokan je s tem pome-
ril na stalno bolečino mestne-
ga jedra, kakršen je na primer
stoječi promet, čistoča, zrak,
hrup.

- Kako je politika vplivala.
na odločanje delegatov v va-
šem mandatu?

»Morda bo zvenelo nena-
vadno, ampak naš zbor je bil
dokaju pluralističen. Delegati
so mislili s svojo glavo, četudi
so dobivali priporočila partije
in socialistične zveze a jih to
ni obvezovalo. Seveda, šlo je
predvsem za vsakdaiye, kon-
kretne zadeve in te smo reše-
vali po zdravi presoji brez po-
litičnih predznakov.«

Vaša napotnica nasled-
nikom?

»Naj bi delali, kot smo dela-
li mi. Ne predstavljam si reše-
vaiija krajevne problematike
po strankarskih formulah. Si-
cer pa jih čaka malce drugač-
no delo tako zaradi sistem-
skih sprememb kot tudi iz
preprostega razloga, da bodo
bolj obremenjeni, saj bodo
stalni in nič več v delega-
cijah.« A. A.


